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OLOT 

Alumnes de les Bisaroques tallen el vial 
sud el primer dia de desviar-hi el trànsit 
La policia no va fer el control a l'escola perquè estava ocupada amb els canvis circulatoris 

FIDEL BALES 
• Olot.— Un grup d'alumnes, professors i pa
res d'alumnes de l'escola les Bisaroques d'Olot 
va tallar ahir a la tarda durant uns vint minuts 
la circulació del vial sud —per on es'desviava el 
trànsit com a conseqüència de l'inici de les obres 

La iniciativa de tallar el trànsit 
va sorgir de l'Associació de Pares 
de l'Escola les Bisaroques, que van 
reunir els alumnes per tallar la cir
culació del via! sud a les cinc de la 
tarda, després de comprovar que 
cap agent municipal havia acudit a 
controlar l'entrada dels escolars a 
les tres de la tarda i tampoc a la sor
tida. El professorat es va unir més 
tard a l'acció dels alumnes i els pa
res que van tallar la carretera du
rant uns vint minuts i van provocar 
llargues cues de vehicles. Fonts del 
professorat de l'escola van manifes
tar també la seva protesta pel mal 
estat de la pintura dels passos de 
vianants i van anunciar que avui ta
llaran el vial amb taules i cadires si 
la policia no fa els controls habi
tuals. Les mateixes fonts van expli
car que la policia havia justificat la 
seva absència a l'escola argumen
tant que tenien coses més impor
tants a fer. A part del col·lapse que 
va provocar la protesta dels alum
nes, professors i pares de l'escola 
de les Bissaroques les obres de re-
modelatge de la travessia d'Olot 
que es van iniciar ahir al matí no 
van ocasionar cap retenció de tràn
sit important. Les mesures alterna
tives de circulació per Olot no es 
van aplicar de manera immediata 
com suposaven bon nombre d'olo-
tins, perquè s'iran aplicant progres
sivament a mesura que vagin 
avançant les obres i es vagin aixe
cant carrers. Ahir a la tarda ja aca
bava d'estar arrencat el paviment 
del carrer Onze de Setembre i avui 

' ja es treballarà al carrer MuUeras. 

El trànsit dels camions i el dels 
vehicles de pas per la ciutat es fa a 
través de l'avinguda Sant Jordi 

de la travessia de la ciutat— com a protesta per
què la Policia Municipal no va acudir a contro
lar la sortida dels escolars i per la manca de me
sures de seguretat a la via. La policia no va con
trolar l'entrada dels nens a l'escola —situada al 
costat del vial sud— a les tres i la sortida a les 

cinc de la tarda perquè tenia tots els efectius dis
tribuïts en d'altres sectors controlant el trànsit i 
indicant als conductors l'itinerari alternatiu que 
havien de seguir a causa del tancament de part 
de la travessia general de la ciutat. Es preveu que 
les obres durin uns quatre mesos. 

El pavunent del carrer Onze de Setembre ;a estava totalment arrencat ahir a la tarda Foto Fidel Balés 

—vial sud— fins a la plaça Amèri
ca, però la senyalització insuficient 
del vial sud i de la plaça Amèrica 
motiva la desorientació dels vehi
cles forasters. El vial sud ha hagut 
d'entrar en funcionament sense dis
posar de la senyalització pintada 
sobre el paviment i la pluja ha re
tardat la senyalització. Per altra 
banda, al final del vial sud, a la 

plaça Amèrica, no hi havia ahir la 
senyalització adequada perquè la 
brigada municipal no havia tingut 
temps d'instal·lar-la. 

El grup de l'Entesa pel Progrés, 
a l'oposició a l'Ajuntament d'Olot, 
va criticar la manca de coordinació 
entre el MOPU i l'Ajuntament a 
l'hora de planificar les obres de la 
travessia d'Olot i les de la construc

ció del vial nord. Segons Joan Al
besa, «hagués estat una solució in
tel·ligent esperar a iniciar les obres 
de la travessia quan el vial nord ha
gués estat transitable». Per altra 
banda, va dir que el seu grup con
sidera que si no es podia esjjerar, 
es podien haver fet les obres en di
ferents fases per evitar molèsties als 
veïns. 

BANYOLES 

El Col·legi acusa FAjuntament de no valorar 
correctament els aspirants a secretari 

Van donar més punts a una funcionària de 
CARME COLL 

• Banyoles.— El Col·legi de Secre
taris de Girona va acusar ahir l'A--
juntament de Banyoles de no justi
ficar les valoracions que va fer el 
tribunal qualificador quan va pun
tuar els aspirants a obtenir la plaça 
de secretari. Aquest tribunal, for
mat per representants dels grups 
municipals convergent, progressista 
i popular, va donar més punts per 
mèrits específics a una funcionària 
de nova promoció, Maria Glòria 
Gou, a la qual n'hi va atorgar set i 
mig, que a l'actual secretari, Ra
mon Bernaus, que fa quatre anys 
que va aprovar les oposicions, i que 
van puntuar amb tres. Fonts del 
Col·legi de Secretaris han assegurat 
que, segons la legislació vigent, no 
es pot puntuar més alt una persona 
que acaba de treure les oposicions 
que una altra que ja formava part 
del cos estatal. 

L'Estat ha convocat, a través de 
la Direcció General de la Funció 
Pública Local, un concurs per co
brir unes tres mil places de secre
tari a tot l'Estat. Segons la llei de 
Bases de Règim Local, que s'aplica 
per primera vegada en aquest as
pecte concret, els ajuntaments po
den puntuar fins a un vint-i-cinc per 

cent els futurs aspirants, seguint 
uns barems establerts prèviament 
pels plenaris de les respectives cor
poracions. L'Ajuntament de Ba
nyoles va fixar, en el ple del 22 de 
juny de l'any passat, que els mèrits 
serien coneixement de català, tèc
niques d'organització i gestió i co
neixement de la legislació adminis
trativa. 

El tribunal qualificador, format 
per l'alcalde, Pere Hemàndez; el 
regidor d'Hisenda, Josep Maria Es
tany, del grup municipal progressis
ta; Josep Mir, en representació del 
Partit Popular; i Joan Prat, en nom 
de CiU, va acordar puntuar dos 
dels tretze aspirants, Ramon Ber
naus i Maria Glòria Gou. L'acta del 
tribunal no justifica el perquè es 
donen els tres punts a Bernaus i els 
set i mig a Gou. «L'acta és total
ment deficient. Falten dades i dir el 
perquè es donen més punts a un 
que a l'altre. Els dos aspirants te
nen prou coneixements dels tres te
mes com perquè no hi hagi una di
ferència, sense justificar, de quatre 
punts i mig», segons un portaveu 
del Col·legi de Secretaris. 

La comissió de govern celebrada 
el dia tres de març i el ple de di
vendres passat van ratificar, per 

nova promoció que a un amb més antiguitat 

Ramon Bernaus 

unanimitat, l'acord del tribunal 
qualificador tot i l'informe negatiu 
que va emetre el secretari de la 
Corporació i que es va incloure en 

l'expedient. Segons aquest informe, 
la resolució no s'ajusta als barems 
específics que va fixar l'Ajunta
ment, 

La resta de punts que es donen 
als aspirants a obtenir una plaça els 
concedirà la Direcció General de la 
Funció Pública Local basant-se en 
mèrits generals que marca la legis
lació vigent. Els nomenaments es 
faran sumant els dos conceptes. El 
portaveu del col·legi ha assegurat 
que la Direcció General pot esme
nar la decisió de l'Ajuntament de 
Banyoles pel fet de no haver apli
cat els barems de mèrits que el ma
teix Consistori havia aprovat i afir
men que el nomenament ha de ser 
per Bernaus perquè és d'una pro
moció anterior. «En aquest tema 
no funciona com allò que diu el re
frany que els últíms seran els pri
mers, sinó que els que són primers 
han de continuar-ho essent», afir
men les mateixes fonts. L'actual se
cretari, Ramon Bernaus, ocupa la 
plaça interinament des del mes d'a
gost del 1985 i en aquest concurs va 
sol·licitar quedar-se a Banyoles. La 
plaça la va deixar vacant, per jubi
lació, Agustí Rabell i posterior
ment la van ocupar temporalment 
dos secretaris habilitats. 

Els propietaris del 
Llac del Cigne 
denuncien el 
servei d'aigües 

XEVI XIRGO 
• Caldes de Malavella.— El presi
dent de l'associació de propietaris 
de la urbanització Llac del Cigne 
de Caldes de Malavella, Carlos En-
rique Serrano, va denunciar la set
mana passada a la Guàrdia Civil 
que des del dia vint del mes de fe
brer ha començat a actuar a la ur
banització una nova companyia 
d'aigües anomenada Llac del Cig
ne SA que no té cap autorització de 
la junta de propietaris per gestio
nar el cobrament de l'aigua. El sub
ministrament de l'aigua a la urba
nització, segons la denúncia, la rea
litzava habitualment l'empresa Di-
mesa, de la Roca del Vallès, el ti
tular de la qual era també el repre
sentant i conseller delegat de la pri
mera empresa promotora de la ur
banització. Mont-Vall SA. El presi
dent de l'associació de propietaris 
denuncia que la creació de la com
panyia d'aigües Llac del Cigne SA 
respon a la voluntat de l'anterior 
companyia, Dimesa, d'«evitar els 
compromisos que tenia contrets 
per acabar les obres d'urbanització 
i eludir el pagament dels impostos 
corresponents». Carlos Enrique 
Serrano considera que l'anterior 
companyia d'aigües, Dimesa, es 
feia càrrec del cobrament i gestió 
del servei perquè hi havia un acord 
que se supeditava a Dimesa a fina
litzar els serveis i les obres 

Serrano explica, en la seva de
núncia, que la creació de la nova 
companyia d'aigües ha creat una 
greu «alarma social» entre els pro
pietaris. Igualment, el president as
segura que darrerament a la urba
nització «hi vénen uns individus 
que manipulen els dipòsits i les 
bombes d'aigua i que es neguen a 
ser identificats quan els ho reque
reixen els membres de la junta». El 
vint de febrer passat, sempre se
gons Enrique Serrano, la nova 
companyia d'aigües va repartir una 
circular entre els propietaris de la 
urbanització adjuntant la nova llis
ta de preus i «amenaçant de tallar 
el subministrament en cas que no 
es paguin els rebuts». El president 
ha denunciat també que els respon
sables de la urbanització s'han ser
vit de la creació de diferents socie
tats anònimes per eludir les seves 
responsabilitats i no pagar impos
tos. El denunciat cita, entre d'al
tres, la societat Mont-Vall SA i Di
mesa. La primera d'aquestes. 
Mont-Vall SA, va ser constituïda 
l'any 1976 per dos comerciants de 
Barcelona, un de Tordera i l'advo
cat gironí Joan Vidal Saballs. Sa-
balls va ser denunciat a finals del 
mes passat per un jubilat de Barce
lona que l'acusa d'un presumpte 
delicte d'estafa per haver-li vengut 
una parcel·la de la urbanització 
quan aquesta ja estava registrada a 
nom d'una altra persona. El jubilat, 
Jerónimo Rueda, va explicar que 
havia adquirit una parcel·la l'any 
1981 i que quan havia volgut ins
criure-la al registre es va adonar 
que ja tenia propietari. 

La companyia d'aigües que se
gons els propietaris ha començat la 
seva activitat sense autorització té 
el seu domicih a la urbanització La 
Canyera de Llagostera. La junta de 
propietaris, segons Enrique Serra
no, entén que tots els béns de la ur
banització, inclosa la gestió de l'ai
gua, són propietat de la comunitat. 
Dimesa, que s'encarrega també de 
la gestió de Llac del Cigne des del 
1985, va fer la cessió del deu per 
cent dels terrenys de la urbanitza
ció a l'Ajuntament de Caldes el se
tembre del 1986. Posteriorment, 
l'Ajuntament va detectar que els 
terrenys cedits al municipi ja haven 
estat cedits anteriorment a una em
presa de Barcelona i que, a més, es
taven afectats per una notificació 
d'embargament. 
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